
 
 

Referat styremøte 12/2023  
 

Tilstede:  Harald Neset 
  Lars Martin Antonsen 

Line Nygård 
Mari Gjølberg  
1.vara: Camilla Ek 
Elin Kristin Nilsen  

Forfall:  Paal Gulbrandsen   
Tid:  Onsdag 25.10.2023 kl. 20.30– 21.45 
Sted:  Teams  
 
Dagsorden 

1. Referat 11.09.2023 
2. Referatsaker 
3. Travgalla 2024 

Eventuelt 
 

SAK 1   25.10.2023/referat 
Referat styremøte 11 2023 godkjent og publisert https://beta.travsport.no/travforbund-travlag/ostfold-
travforbund/informasjonprotokoller/ 

 
Lagledermøte 13.september ble godkjent til publisering 
 
 

SAK 2  25.10.2023/referatsaker og Info 

a. Evaluering Høstkonferansen 14.10.2023 
Det ble en meget vellykket høstkonferanse der deltagerne fikk jobbet med lokale tiltak, flere 
aktiviteter på løpsdager som kan bidra til en bedre opplevelse for de som møter opp. 
Tilbakemeldinger viser at deltagerne er veldig fornøyde med årets utgave. 
Oppsummeringsark ble oppsummert v/Line. Der de ser for seg et Kick off 2024, der våre 
hovedpunkter fra konferansen 2023 blir tema. 

   
b. Lokalkjøringer 2023 

Østfolds terminliste for 2023 viser åtte lokalkjøringer. Syv av dem er gjennomført og det har vært 
bra arrangement som viser at vi har god aktivitet i Østfold.  
Kala hadde et godt tilbud til 2-åringene i år og inviterte til mønstringsløp på de 6 lokalkjøringene 
som ble arrangert, og hele 9 startet siste kjøring 15/10 og klarte mønstringskravet som hentet hjem 
tusen kroner til eieren.  
 

c. Hestens Dag 2023  
En noe sein søknad ble innvilget fra DNT, og Hestens Dag ble en suksess. Arrangert i Havnehagen på 
Momarken med ildsjel Majken i spissen for det arr. lag Trømborg Travlag. 

 
d. Askim Travselskap  

Det har vært kontakt med leder, som ikke ser behov for møte med forbundet for å få orden på 

Årsrapporter 2022 og 2023. Leder  refererte til stor møtevirksomhet om dagen og alt skal være i 

orden i slutten av januar 2024. 

https://beta.travsport.no/travforbund-travlag/ostfold-travforbund/informasjonprotokoller/
https://beta.travsport.no/travforbund-travlag/ostfold-travforbund/informasjonprotokoller/


e. Forbundsjakker. 
Flere jakker er vurdert, og valget har falt på en allværsjakke som andre klubber bruker med gode 
tilbakemeldinger. Hestesportbutikken Momarken tilbyr ØT denne jakke for kr. 1500,- inkl. logo. 
Vedtak: De som ønsker å benytte seg av tilbudet kjøper jakken sjøl. den bestilles og betales til avtalt 
pris. Ponniutvalget blir informert om vedtak. «Hestesportbutikken» blir informert, og som da 
broderer Østfold Travforbund på jakkene til de som ønsker det. 
  
 

f. DU-søknader 
Sekretær informerte om at det er sendt travlagene (4/10) pr. e-post, der de fikk informasjon og 
oppfordring til å søke DU-penger, samt link til søknadskjema med frist innlevert forbundet som er 
30.11.2023 
Forbundet har dette som sak på sitt styremøte i januar 2024, der de prioriterer innkomne søknader. 
Forbundets frist 31.01.2024  

 
 

 

 

SAK 3    25.10.2023/ Travgalla 03.02.2024 

Valget sto mellom Quality Sarpsborg og Scandic Mysen. 

To vedtak ble gjort under sak3. 

Vedtak: Scandic Brennemoen, Mysen enstemmig valgt. 

Vedtak: ØT sponser kr.100,- pers. Billettpris legges ut for salg til kr.750 pr. pers. Enstemmig vedtatt.  

Begrunnelsen for valget, det å støtte opp rundt lokale bedrifter(hotellet) tenke partnerskap til hotellet som 

ligger i Momarken distriktet, samt at de ga oss en meget god pris på 3-retters gallamiddag, Kr. 850,- pr. pers. 

Hotellet dekker på runde festbord 130 personer. 

Overnatting bestilles av hver enkelt, direkte til hotellet. Pris 1290 / 1490,- 

Øvrige oppgaver som venter blir lagt frem ved neste styremøte, Leder og sekretær forbereder saken. 

 
EVENTUELT 
Lars Martin oppsummerte fra gårdagens møte som var i regi Momarken Selskapene, der styreleder Ingar Skiaker og 

daglig leder Sven Olav Weberg hadde invitert til infomøte i går 24.10.2023 kl.18 via programmet og Momarken.no. 

Forbundets styremedlem som også sitter i Momarken styret var skuffet over at tidligere styremedlemmer kritisere 

situasjoner som de selv han vært med på å vedta, samt at Sølv- og Æres premier ble ytret som helt nødvendig – nesten 

viktigere enn pengepremier, da DL la frem et stort kutt i sølvpremier 2024. 

LM kom også med et forslag/en tanke rundt det å invitere barnekreftforeningen til å bli med på aktiviteter liknende 

Rosa sløyfe aksjonen, som et eget arrangement. (Brystkreftforeningen får 50/60tusen fra Oakes/rosasløyfe aksjonen) 

 

Møteplan neste styremøte ble vedtatt endret fra 20/11 til 19/11, som blir årets siste planlagte styremøte. 

 

  

25.10.2023 

Elin Kristin Nilsen 

Referent. 


